
Mozierski J6zef

Radny Rody Miosta Wloclowek Wtoctowe k 10.06.2022 r.

Szanowny Pon

Morek Wojtkowski

Prezydent m. Wloclowko

W zalqczeniu przekazuje ponownE interwencjq - skargq z dnia

24.05.2022r Pana skierowanq do radnych RM okrqgu Mate

,,POtUDNlE,, z pro5bq o szczeg6lowe zbadanie iwyjainienie poruszoneSo

problemu usytuowania gara|y i ich bezpieczefistwa dla mieszkadc6w zgodnie z

obowiqzujqcym prawem. To ju2 dokladnie mija rok jak Pan

interweniowat w sprawie garaiy blaszanych postawionych na granicy dziafki

oznaczonej geodezyjnie numerem 73 przy ul. Kapitulnej i nadal ta sprawa

wraca ponownie jako nie zafatwiona. Z pisma w/w wynika, 2e gara2e blaszane

zagralajqbezpieczefstwu pieszym wiec bardzo proszq by slu2y nadzoru

budowlanego Pana Prezydenta sprawdzily ten fakt. Przekazujqc niniejszq

sprawe Panu Prezydentowi oczekuje na dogtqbne zbadanie tej interwencji-

skargi i udzielenie odpowiedzi tak Panu jak i mnie co

Urzqd Miasta Wlocfawek w tej sprawie zamierza zrobi6 - rozwiqzai.

W zalqczen iu korespondencja Pana w w/w sprawie.

Z powaianiem


